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Ad 4. Razno
Ravnateljica gda Sanja Krstanovic je obavijestila SO Oa jg 22.5.2024. dobila upit portala
Zagreb.info o Zalbama roditelja jednog drugog razreda OS Rude5 vezanih za probleme
odrZavanja nastave zbog neprimjerenog ponaSanja jednog u6enika. Ravnateljica je upoznala SO
sa svojim odgovorom portalu Zagreb.info gdje je naglasila da Skola cini ono Sto je u njenoj
nadleZnosti da bi se nastava odrZavala normalno, ali da nije u mogucnosti iznositi detalje zbog
za5tite podataka maloljetne osobe. Ravnateljica je rekla da je portal objavio tu pridu, ali ne i njen
odgovor.
Ravnateljica je upoznala SO sa situacijom u navedenom razredu, objasnila je Sto se dogada
tijekom nastave i pod odmorima, navela je Sto je sve Skola poduzela u vezi spomenute situacije i

istaknula je da svaki ucenik ima pravo na obrazovanje te ga Skola ne smije udaljiti s nastave.
Ravnateljica i predsjednik SO su upoznali SO s aktivnostima Skolskog benda. Sfotsfi bend je
25.5.2024. sudjelovao ZG mini-valu, reviji osnovno5kolskih zagrebadkih bendova i bendova
mladih do 14 godina koji se odrlao u Parku Ribnjak. Sfolski bend ce 8.6.2024. sudjelovati na
petom Supervalu u Vintage lndustrial Baru na kojem sudjeluju Skolski bendovi iz cijele Hrvatske.
Predsjednik SO kojije ujedno i voditelj Skolskog benda je istaknuo problem s kojim se susrecu, a
to je da Skola nema svoje vlastite instrumente vec se koriste privatni instrumenti udenika. lako je
predloZio projekt GU u vezi financiranja nabavke instrumenata, nije dobio odgovor. Na prijedlog
predstavnice Vijeca roditelja gde Ojdane Rajic-Azinovic zaSto ne organiziraju neki humanitarni
koncert za prikupljanje financijskih sredstava za nabavku potrebnih instrumenata i pojadala, g.

Kre5imir Erdelja odgovara da nije siguran da bi odaziv bio dovoljno velik. Navodi da bi uz Skolski
bend na Supervalu trebao nastupiti i dio zbora kao pratnja za pva pjesmu koju izvode, a koju su
izveli i na priredbi za Dan Skole.
Ravnateljica je upoznala SO s odrZanom manifestacijom Dan karijera.koja se odrZala 28.5.2024.
u auli Skole. Smatra da posjecenost nije bila dobra i da se na tome treba ubuduce poraditi.
Naglasila je da je organizacija bila izvrsna i zahvalila se predstavnici roditelja gdi Ojdani Rajic-
Azinovic na uloZenom trudu. Gda. Azinovic je upitala moie li se manifestacija uvrstiti u kurikulum
za narednu Skolsku godinu na Sto je ravnateljica odgovorila da se to moZe i bude napravilo te da
ce nastojati potaknuti i ucenike i profesore da dodu na manifestacije koje se odrlavaju u Skoli.
Gordana Brezak istice da su roditelji ti koji isto moraju potaknuti udenike da dodu na Dan karijera
lVartina Brdaric smatra da je vi5e na roditeljima da potaknu udenike na dolazak na te
manifestacije nego na uciteljima.
Ravnateljica je rekla da je dobila upit jednog roditelja o kriterijima za stavljanje uspjeha ucenika
na izvan5kolskim aktivnostima na web stranicu Skole. Ako je Skola upoznata s tim, onda se ta
informacija stavlja na web stranicu. O tome roditelji ili u6enici (ako Zele) moraju obavijestiti Skolu
jer je rijec o izvan5kolskim aktivnostima udenika.
Andro Krpan i SnjeZana Crnekovic upoznali su SO s informacijama vezanim za odrlavan)e
manifestacije ,,Rude5 u srcu". l/anifestacija ce se odrZati 8.6.2024. (subota) na raznim
punktovima na dvori5tu Skole, Skolskom igrali5tu i u parku pored Skole. Trenutni program se
nalazi na facebook stranici. Program se jo5 uvijek nadopunjuje. Ravnateljica je zamolila da se
kona6ni program dostavi Skoli pa ce biti objavljen na web stranici Skole. Na manifestaciji ce se
odrZati razne sportske aktivnosti, kazali5ne predstave, radionice i koncerti namijenjeni djeci
vrticke dobi, djeci razredne nastave te starijoj djeci i odraslima. Na manifestaciji ce sudjelovati i

vatrogasci i policija. Tehnicke pojedinosti oko pomoci Skole u organizaciji manifestacije ce rije5iti
s ravnateljicom.

Zapisnik vodila: kog odbora:P
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